
Zápis z 11. (mimořádného) zasedání Akademického senátu DFJP ve volebním období 2021–

2024, konaného 16. 2. 2023 od 9.00 hodin v zasedací místnosti děkanátu DFJP (DA-01016) 

Přítomni:  Ing. Aleš Hába, Ph.D., Ing. Jan Chocholáč, Ph.D., Ing. Tomáš Michálek, Ph.D., Ing. 
Petr Nachtigall, Ph.D., Ing. Jiří Nožička, Ph.D., Ing. Jan Pokorný, Ph.D., Ing. Moni-
ka Skalská, Ph.D., Natálie Parlagi, Ing. Jiří Šlapák  

Omluveni:  Ing. Roman Hruška, Ph.D., Ing. Pavel Lopour, Ph.D., Ing. Petr Vnenk, Ph.D., Bc. 

Adam Bílek, Ing. Petr Šohajek, Ing. Šárka Vančurová 

Hosté:  doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D., doc. Ing. Vladimír Němec, Ph.D., Ing. Petr Mrá-

zek, Ph.D., Ing. Martin Kohout, Ph.D. 

Program zasedání: 

1. Zahájení, schválení skrutátorů. 
2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP. 
3. Realizace zakázky – Příprava na výkon práce leteckých mechaniků na DFJP. 
4. Různé. 
5. Závěr. 

1. Zahájení, schválení skrutátorů. 
Předseda AS DFJP, dr. Michálek, zahájil zasedání v 9.02 a přivítal přítomné senátory i 

hosty. V době zahájení zasedání bylo přítomno 9 senátorů. Předseda AS DFJP navrhl skrutátory 
pro toto zasedání: Ing. Aleš Hába, Ph.D., a Ing. Jan Chocholáč, Ph.D. Hlasování se zúčastnilo 
všech 9 přítomných senátorů, kteří se jednomyslně vyslovili pro návrh. Navržení skrutátoři tak 
byli schváleni. 

Hlasování: pro 9; proti 0; zdržel se 0. 

2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP. 
Předseda AS DFJP seznámil přítomné s navrženým programem zasedání a uvedl, že byl 

o svolání mimořádného zasedání požádán děkanem DFJP, doc. Švadlenkou, a této žádosti dle 
jednacího řádu vyhověl. Dále uvedl, že přesto, že v dané věci (realizace zakázky doplňkové čin-
nosti) nemá akademický senát ze zákona žádné přímé kompetence, nic nebrání tomu, aby byla 
předkládaná záležitost projednána a AS DFJP se k ní případně vyjádřil. K navrženému progra-
mu zasedání nikdo nevznesl žádné připomínky, a proto dal předseda AS DFJP o programu hla-
sovat. Hlasování se účastnilo všech 9 přítomných senátorů, kteří se jednomyslně vyslovili pro 
návrh. Program zasedání tak byl schválen. 

Usnesení 2023/02/01:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil program mimořád-
ného zasedání Akademického senátu Dopravní fakulty Jana Pernera konaného dne 16. 2. 
2023 od 9.00 hodin. 

Hlasování: pro 9; proti 0; zdržel se 0. 

3. Realizace zakázky – Příprava na výkon práce leteckých mechaniků na DFJP. 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a předal slovo předkladateli, kterým je 

děkan DFJP. Děkan, doc. Švadlenka, poděkoval senátu, že se sešel, a vysvětlil důvody, které ho 
k požadavku na mimořádné zasedání vedly. Uvedl, že přesto, že je rozhodnutí v dané věci jeho 
kompetencí, cílem tohoto setkání je informovat o benefitech a případných rizicích, které s rea-



lizací dané zakázky souvisí. K tématu proběhla obsáhlá diskuse, do které se zapojili dr. Michá-
lek, dr. Pokorný, dr. Skalská, Ing. Šlapák, dr. Kohout, dr. Nachtigall, dr. Chocholáč, dr. Hába a 
dr. Nožička. Jednotlivé dotazy senátorů zodpověděl děkan, doc. Němec a dr. Mrázek. 

9.51 – odchází senátor dr. Nachtigall 

Po proběhlé diskusi k tomuto bodu dal předseda AS DFJP hlasovat o návrhu usnesení, 
pro který se vyslovilo všech 8 přítomných senátorů. Návrh usnesení byl tedy přijat. 

Usnesení 2023/02/02:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal předložený podnět. Akademický 
senát Dopravní fakulty Jana Pernera konstatuje, že rozhodování o realizaci zakázek doplňko-
vé činnosti je plně v kompetenci děkana. Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera 
vyzývá děkana, aby dbal zachování dobrého jména fakulty, resp. Univerzity Pardubice. 

Hlasování: pro 8; proti 0; zdržel se 0. 

4. Různé. 
V rámci tohoto bodu programu nebyly projednány ani diskutovány žádné podněty. 

5. Závěr. 
Místopředseda AS DFJP, Ing. Šlapák, poděkoval děkanovi za informování senátu o celé 

problematice. Předseda AS DFJP následně poděkoval přítomným za účast a zasedání ukončil 

v 10.12 hodin. Příští řádné zasedání AS DFJP je plánováno na středu 14. června 2023, avšak je 

pravděpodobné, že s ohledem na aktuální potřeby bude dříve svoláno zasedání mimořádné. 

Zapsal: Tomáš Michálek 


